
 

Verslag Raad van Bestuur 9 oktober 2018 

 

Dinsdag 9 oktober 2018, 20u00, Elewijt Center te Zemst 

Aanwezig: 

Bestuurders: Bart Danhieux, Tim Mogal, Jan Stryckers, Marc Van de Mierde, Filip 

Soetaert, Christof Claes, Erwin Dirkx, Philip Heylen 

Ambtshalve: Alex de Brauwer (penningmeester), Philip Hendrikx (chef 

scheidsrechter), François Mulleners (uittredend chef scheidsrechter), Tina Muyllaert 

(algemeen manager VHV) 

Gecoöpteerde leden: Giannoula Tsakitzidis 

 

Verslag 

1. Opening door de voorzitter 

Bart opent de vergadering met felicitaties gericht aan François Mulleners met zijn 

trofee als sportverdienste 

Tevens wenst de VHV handbalclub St-Truiden te feliciteren met hun sportverdienste 

en het scheidsrechterkoppel Gillis en Beulacker met hun promotie tot EHF-

scheidsrechters 

 

2. Verslag vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van 11 september 2018 wordt goedgekeurd en mag 

gepubliceerd worden. 

 

3. Recreatiesportcoördinator 

Jobomschrijving voor deze functie werd opgemaakt door Tina en doorgestuurd naar 

alle leden van de Raad van Bestuur 

✓ Opmerkingen zullen door Tina verwerkt worden in nieuwe versie en dan nogmaals 

doorgestuurd aan alle leden van de Raad van Bestuur 



 

✓ Na finale goedkeuring bezorgt Tina dit aan Filip Soetaert die hier een contract 

aan vasthangt zodat Gerrit op vrij korte termijn zijn nieuw contract kan 

ondertekenen. 

✓ Begeleiding van nieuwe rol voor Gerrit zal degelijk ondersteund worden door Anne 

en Tina 

 

4. Voorstelling nieuwe Chef Scheidsrechters 

François stelt Philip Hendrikx als zijn opvolger voor en verwelkomt hem in zijn nieuwe 

functie 

✓ François schuift zijn nieuwe ambt wel door op deze manier, maar blijft nog wel 

op post voor een heel aantal praktische zaken en blijft ook nog verder deel 

uitmaken van het scheidsrechtercomité 

✓ Philip is dankbaar voor deze ondersteuning van François en geeft een korte 

voorstelling van zichzelf 

Raad van Bestuur verwelkomt Philip graag officieel en bekrachtigt hierbij zijn functie 

✓ Eric publiceert donderdag een interview met Philip (in kader van de week van de 

official) 

✓ Op KBHB-niveau zal Philip ook het statuut van Chef Scheidsrechter VHV krijgen 

o In samenspraak met Klaus zal hij ook de functie van Chef Waarnemer 

opnemen 

 

5. Bijzondere Algemene Vergadering 

Donderdag 20 december 2018 wordt voorgesteld als datum  

✓ Uitnodiging hiervoor moet minstens 15 dagen op voorhand verstuurd worden 

naar alle secretarissen 

✓ Voorstellen voor zaal: Leuven, Elewijt, Berchem (huis-van-de-sport) 

o Tina checkt welke locatie kan en vraagt offertes hiervoor op  

✓ Datum zal volgende week reeds in handbal 7 gepubliceerd worden 

Alex stelt voor om het uurtje daarvoor een opleiding van Dynamo te organiseren over 

verenigingswerk 



 

✓ Alex regelt dit 

 

6. Versterking Raad van Bestuur 

6.1   Huidige situatie 

Momenteel zijn er 8 stemgerechtigden van de 11 mogelijke posities in de Raad van 

Bestuur. Het invullen van deze 3 plekken gebeurt best zo democratisch mogelijk 

waarbij gecoöpteerde leden hiervoor wel mooie tussenoplossing zijn. 

✓ Ideaal voor zelfevaluatie van deze leden en evaluatie door Raad van Bestuur 

✓ Zo kunnen ook wenselijke profielen worden opgesteld door Raad van Bestuur 

Filip Soetaert haalt aan dat het bovendien ook wenselijk is om geregeld nieuwe 

instroom te hebben gezien de beperking in tijd dat iemand een mandaat mag 

opnemen als lid van de Raad van Bestuur. 

6.2 Regio’s 

Christof stelt in dit kader ook de vraag of het nog nodig is om een Algemene 

Regiovergadering te houden? 

✓ Volgens reglementering is dit verplichte agenda en is het ook voorzien in de 

reglementering dat hiervan tevens verslag wordt opgemaakt 

✓ Andere regio’s stellen dat het misschien wel interessanter is om een andere 

formule te hanteren zoals bvb gastsprekers 

6.3   Cellen 

Nu secretariaat stilaan terug op volle krachten draait, is het misschien wel wenselijk 

om terug duidelijke invulling te geven aan de verschillende cellen 

✓ Bart zal dit uitwerken en herevalueren zodat de cellen ook mee opgaan in de 

nieuwe structuur 

✓ Raad van Bestuur kan op deze manier ook terug gestructureerder en concreter 

werken  

 

7. Digitalisering 

Update van Christof 



 

✓ Digitaal wedstrijdblad heeft voorbije maand stil gelegen, maar staat nu terug 

vooraan op de agenda 

✓ Guido Moeyersoons ook proef laten draaien voor regio Oost-West 

✓ Competitieleiders van verschillende regio’s komen volgende week bijeen 

o Marc gaat hierin de leiding nemen om hen korte uitleg over 

digitalisering te geven 

Mails van Philippe Denis 

✓ Christof heeft Philippe hierover al meer uitleg en inzicht trachten te geven 

✓ Zijn dit seizoen veel te veel wijzigingen toegestaan waardoor het overzicht 

bemoeilijkt werd en er bijgevolg veel zoekwerk was voor 

scheidsrechteraanduidingen 

✓ Staat meeting gepland op 19/10/18 met Philippe, Tessa, Christof, Stephen en 

Tina 

✓ Christof gaat met Philippe nieuwe database bekijken zodat hij zich kan 

voorbereiden naar volgend seizoen toe  

 

8. Nieuwe database 

Wordt nog eens aangehaald dat het uiterst belangrijk is om deze zo snel mogelijk op 

punt te stellen 

Er werd ook de vraag vanuit het PUK gesteld naar het digitaal wedstrijdblad zoals op 

EHF-niveau bvb? 

✓ Contact met LFH om hier duidelijk zicht op te krijgen  

✓ Christof, Anne en Patrick en Freddy zullen dit verder opvolgen 

✓ Stephen heeft weekoverzichten gemaakt, maar ook Philip Hendrikx heeft 

aanpassingen gedaan aan huidige database 

 

9. Financieel 

9.1 Bank 

Alex zal op 16 oktober 2018 aanwezig zijn op het secretariaat en zal dan ook de 

volmachten bij de bank regelen. 

9.2 Fiches 



 

Voor de fiches is er een deal met SBB dat wij deze gratis aangeleverd krijgen in ruil 

voor hun logo en en hotspot naar hun site vanuit deze fiches. Hierdoor blijven zij 

sowieso ook aansprakelijk voor deze teksten 

9.3. Sociale Maribel  

zal woensdag 10 oktober worden ingediend 

✓ Voorstel hiervoor zal verder met Anne en Tina worden uitgewerkt 

9.3 Regio’s  

Zij moeten nog geld krijgen van 2017 

✓ Tina koppelt dit terug naar Els 

 

10. Varia 

10.1 Alex heeft voorstel om een handbalapp te laten maken om uitslagen te 

kunnen bekijken en eventueel ook door te geven, maar worden enkele 

kanttekeningen bij geplaatst ivm GDPR en de wet op overheidsopdrachten in dit 

geval 

10.2 Red Wolves Interland 28/10 

✓ Iedereen die geen uitnodiging ontvangt van de Raad van Bestuur mag even 

een seintje geven aan Jan die hiervoor nu een nieuw systeem op poten heeft 

gezet 

✓ VIPS worden bepaald door KBHB 

✓ Linde heeft mail gestuurd naar Piet Moons met vraag naar tickets om uit te 

mogen delen zoals in het verleden voor verdienstelijke personen 

o Tina bekijkt dit samen met Linde 

✓ Alle selectietrainers + leden van Raad van Bestuur krijgen ticket 

✓ In nieuwe systeem zijn er geen genummerde plaatsen meer, enkel nog in 

blokken 

✓ Draaiboek voor interland wordt woensdag 15/10/18 door Jan opgemaakt en 

doorgestuurd 

10.3 Vrijwilligersfiches verschijnen eerstdaags op site na de week van de officials 

10.4 Giannoula geeft aan dat de initiatorcursus te Wilrijk deels doorgaat op 

28/10/18 in de namiddag en dus best door Gerrit verzet wordt vanwege de 

interland van de Red Wolves 



 

10.5 Wat G-sport betreft, heeft Giannoula medisch dossier liggen van G-sporter bij  

Uilenspiegel en vraagt nu wie deze dossiers zal beheren? Daarnaast is het ook 

belangrijk om een formeel beleid hiervoor op te stellen zodat deze in een aparte 

datamap terechtkomen.  

✓ Er wordt aangehaald dat informatie krijgen/verzamelen ook inhoudt dat 

hiermee rekening dient gehouden te worden. 

✓ Tina zal vraag stellen aan VSF om een gezamenlijke database of dergelijke op 

te richten die versleuteld is 

10.6 In handbal X-tra moet terug meer aandacht naar de jeugd gaan en zouden 

best ook de drukkosten/verzendkosten eens herbekeken worden om eventueel in 

beperkte oplage te drukken want nu missen we gans doelpubliek 

✓ Alex bekijkt de mogelijkheden 

10.7 Nu Linde terug is, kan er terug gewerkt worden aan trainer A of 

mastercoachopleidingen.  

✓ Welke eerst is beslissing die door Jelle en Linde genomen dient te worden, in 

samenspraak met de algemeen managers 

10.8 Bevestiging van François en Philip dat de leveringsplicht nu aangepast is: 

wanneer 2 scheidsrechters uit een zelfde club opgeteld samen 20 wedstrijden 

hebben gefloten, voldoen zij aan 1 leveringsplicht (bvb: SR1 fluit 9 wedstrijden, 

SR2 fluit er 11 = samen 20 = 1 leveringsplicht ingevuld) 

✓ François en Philip gaan hiervoor reglementswijziging opmaken (artikel 355d) 

✓ Philip Heylen vraagt of er ook compensatie komt voor clubs die teveel aan 

scheidsrechters leveren? 

✓ Wordt besloten dat hier verder over nagedacht zal worden binnen het 

scheidsrechterscomité 

10.9 Naar toekomst toe, moeten de regio’s erover waken dat er geen 

(welpen)tornooien 

gepland worden op de dag van een interland 

10.10 Vraag naar Alex toe: gaan er dit jaar nog wijzigingen komen voor vrijwilligers? 

✓ Verenigingswerk en vrijwilligerswerk kunnen naast elkaar functioneren, 

mogen enkel niet voor zelfde periodes gebruikt worden 

✓ Wat datum betreft, heeft Alex dit uiteraard niet in de hand maar in principe 

zijn ze niet meer gelimiteerd om bepaalde waarnemingen te laten doorgaan. 



 

10.11 Piet Moons heeft François gevraagd om bij BOIC-commissies aanwezig te zijn 

10.12 Erwin haalt aan dat bij aanvang van elke competitie alle leden van de 

verschillende cellen benoemd moeten worden. 

11.13 Er moet dringend gezocht worden naar een afgevaardigde vanuit de VHV voor 

de BENELEAGUE 

✓ Tina bespreekt dit samen met Piet Moons  

10.14 KBHB heeft nieuwe penningmeester vanaf 1 januari 2019: Alex De Brauwer 

10.15 De Raad van Bestuur wil nog een dikke pluim geven aan Tessa om haar geduld    

en professionaliteit aangaande de problemen die er de voorbije maanden 

geweest zijn mbt de competitie 

10.16 Tenslotte haalt Bart nog aan dat de variapunten veel beter voorbereid moeten 

worden en op voorhand best reeds doorgestuurd worden aan hem. Tevens wil 

hij alle leden van de Raad van Bestuur er nog even op wijzen dat zij een 

voorbeeldfunctie hebben en zich dan ook als dusdanig dienen te gedragen. 

 

Volgende Raad van Bestuur wordt gepland op maandag 5 november 2018 


